
Elevrådsmøtet 23.11.2023 
Desse møtte 

5 og 6.trinn:  

Repr: Adrian 

Vara: Selina  

7.trinn 

Repr: Johannes 

Vara: Alan 

8.trinn 

Repr: Malene 

Vara: Ida – ikkje kalla inn 

9.trinn 

Repr: Isak 

Vara: Sebbe – ikkje kalla inn 

10.trinn 

Repr: Helene 

Vara: Torstein – ikkje kalla inn 

Rektor Gunnlaug Olsvoll Røed 

Andre som møtte: Monika Thune 

Stad: Myldrerommet  

Tid: kl 12.00 –13.00 

SAKER 

Rutine for/praksis når det kjem nye elevar til skulen 

Info frå SU møtet 15.11.2023 

Framlegg til vedtak:   

VEDTAK: 

 

Loftskroken 

Loftskroken er lite besøkt. Er det eit behov om ingen bruker det. Tilbakemelding frå klassane. Sjå saka 

i møtet 02.11.2023 

Framlegg til vedtak:  

VEDTAK: 

Korleis få elevrådet synleg på skulen? 
Rektor ønskjer at elevrådet skal verte meir synleg på skulen. Korleis få dette til?  

Skal det vere faste infomøte der elevrådet orienterer alle elevane på skulen? For eksempel knytt til 

saker eller tema som vert drøft, er viktige for skulen, eller som elevrådet har bestemt i møta sine?  

Kan elevrådet ha innlegg, informasjon, helsingar i fellessamlingar; BliMe, avslutningar til jul og 



sommar, første skuledagen, på foreldremøte, mm 

KAn den første saka vere Sosial handlingsplan?  

Framlegg til vedtak:  

VEDTAK: 

Informasjonssaker 
1. Får møte i Samarbeidsutvalet (SU) og Skulemiljøutvalet (SMU)  

 
Referent Gunnlaug Olsvoll Røed 

 


